



تعميم رقم (26) Circular No

Date: 14/04/2020

التاريخ: 2020/04/14

To:

الى:

healthcare service providers

السادة/مقدمي خدمات العلاج الطبي

Subject: Reporting on Clinical Staff and Bed Capacity /Occupancy in All Healthcare Facilities in Abu Dhabi.

الموضوع: طلب الافادة عن المهنيين الصحيين و عدد الاسرة في جميع المنشآت الصحية في امارة ابوظبي

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

In preparation of expected increase in COVID-19 cases in the Emirate of Abu Dhabi and to ensure prompt identification of available clinical staff and beds within the healthcare facilities in Abu Dhabi, DOH have launched a new application on the Estijabah website where all healthcare facilities should report daily on the below information:

استعداداً للزيادة المتوقعة في حالات COVID-19 في إمارة أبوظبي ولضمان التعرف السريع على الطاقم السريري المتاح والأسرة داخل مرافق الرعاية الصحية في أبوظبي ، أطلقت دائرة الصحة تطبيقاً جديداً على الموقع الإلكتروني "استجابة " حيث يجب على جميع مرافق الرعاية الصحية تقديم تقرير يومي عن المعلومات أدناه:

1. Total number of clinical staff capacity and availability grouped by specific categories - once a day.
2. The number of beds occupied within the facility grouped by specific categories - twice a day.

1. العدد الإجمالي لقدرة الطاقم الطبي وتوافره بحسب فئات محددة - مرة واحدة في اليوم.
2. عدد الأسرة المشغولة داخل المنشأة بحسب فئات محددة - مرتين في اليوم.

This data is required by Estijabah command center to ensure healthcare facilities treating COVID-19 cases prepared to handle patients according to their capacity and mobilize clinical staff and resources between hospitals when required.

هذه البيانات مطلوبة من قبل مركز قيادة Estijabah لضمان جاهزية مرافق الرعاية الصحية التي تعالج حالات COVID-19 للتعامل مع المرضى وفقاً لطاقاتهم والاستعانة بالمهنيين الصحيين والموارد بين المستشفيات عند الحاجة.

● عام / PUBLIC



دائرة الصحة
DEPARTMENT OF HEALTH

Additional functionality will be added to the platform over the coming days to facilitate reporting on PPEs, ventilators and subset of medications.

It is expected that all healthcare facilities comply with the purpose of this circular and fulfill Estijaba command center requests to transfer clinical staff, patients and resources between hospitals when there is a need.

A separate communication will be sent to the assigned user from your facility with a training describing the classification of requested information and a manual on how to fill the required data.

For further information please contact (Injazat helpdesk by phone: 026992888, or email helpdesk@injazat.com)

ستتم إضافة مهام إضافية إلى المنصة خلال الأيام المقبلة لتسهيل إعداد التقارير عن معدات الوقاية الشخصية ، وأجهزة التنفس ، وأنواع الأدوية.

آملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه وأن تلي طلبات مركز القيادة في Estijaba لنقل المهنيين الصحيين والمرضى والموارد بين المستشفيات عند الحاجة.

سيتم التواصل مع المستخدم المعين من مؤسستكم لتقديم التدريب الذي سوف يصف تصنيف المعلومات المطلوبة ودليل حول كيفية ملء البيانات المطلوبة.

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع الفريق التقني عبر الهاتف : 026992888 او البريد الإلكتروني helpdesk@injazat.com

Thanking you for your kind cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي.

د. جمال محمد الكعبي
وكيل دائرة الصحة بالإمارة



● عام / PUBLIC